



CMP/APR/2019/0001

1st April 2019

1 أبريل 2019

Mr. Hassan Al Serkal

EVP, COO – Head of Operations Division, Market

Operations Division

Dubai Financial Market

P.O Box 9700

Dubai - United Arab Emirates

المحترم

السيد حسن عبدالرحمن السركال

نائب رئيس تنفيذي – رئيس تنفيذي العمليات

رئيس قطاع العمليات

سوق دبي المالي، ص.ب 9700

دبي – الإمارات العربية المتحدة

Notice:

تنويه:

Further to shareholders approval at the AGM/EGM held on 28th March 2019, for the cancellation of treasury shares, the distribution of cash dividend of USD 30 million, and the issuance of bonus shares equating to USD 55 million for GFH's shareholders as on the 'record date'. GFH would like to confirm to its shareholders that there will no change in paid-up capital or the total number of issued shares of GFH. Also, there will be no share price adjustment by any market.

بالإشارة الى موافقة المساهمين في إجتماع الجمعية العامة العادية والغير عادية المنعقدتين بتاريخ 28 مارس 2019 لإلغاء أسهم الخزينة، و توزيع أرباح نقدية بقيمة 30 مليون دولار أمريكي وإصدار أسهم منحة بقيمة 55 مليون دولار أمريكي لمساهمي المجموعة حسب سجل المساهمين كما هو مسجل في يوم إنعقاد الجمعية العامة العادية. تود المجموعة التأكيد للسادة المساهمين بأنه لن يكون هناك أي تغيير في رأس المال المدفوع أو إجمالي عدد أسهم المجموعة. كما لن يكون هناك أي تعديل على سعر سهم المجموعة من قبل أي سوق.

هذا ما لزم بيانه.

نبييل ميرزا Nabeel Mirza

رئيس الإلتزام Head of Compliance